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11.12.2023 AgB301 klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Elsa Vänttinen
Samu Saarainen
Lauri Ijäs
Siina Jauhiainen poistui 16:57, kohta 8.1.1.
Siru Huurre saapui 16:59, kohta 8.2.1.
Sarianna Saastamoinen
Laura Kelottijärvi
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen

Essi Lampinen

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- JYYltä massia 285,92 €

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 10990,63 €
Kassassa: 110,00 €

5.2.Jäsenen hyväksyntä
Hyväksytäänkö 1 uusi jäsen radikaaliin? Hyväksytään.

5.3.Isa-postin käyttöoikeiden päättyminen
Tapahtuu 30.09.2024. Tällä hetkellä kaikki hallitustiedostot Isa-postin takana Drivessä.
Tiedot pitäisi siis siirtää jonnekkin ennen sitä. Ehdotuksia mihin ja milloin? Aloitellaan
selvittelyä, mutta ajankohdasta johtuen jää seuraavan hallituksen ongelmaksi.

5.4.Testamentit
Onko tehty? Osaa vielä odotellaan.

5.5. Teerenpeli
Teerenpeli kiinnostunut yhteistyöstä. Joko simppelillä tavalla: jäsenistölle etuja
Teerenpeliin “markkinointia” ja mahdollisia tapahtumia vastaan. Haalarisponsoroinnissa
olisi mukana, mikäli järjestäisimme x määrä tapahtumia vuodessa Teerenpelissä.
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5.6. LYRSN’T
Tosijaan. Sanoituskilpailuun tullut 10 laulua mukaan. 90 lauluehdotusta tullut. Nano
liittynyt mukaan laulukirjan tekemiseen, laulukirjan nimeä pohdinnassa uudestaan..
Halua käydä läpi muokatut sanoitukset, että tiedostaminen miten muokkaukset
tapahtunee?. Lauluehdotukset ovat käyty läpi, ja “hieman” (paljon) paistaa ynnän
nepotismi läpi kun ovat päättäneet suosia itse-ehdotettuja lauluja. En ollut paikalla,
vaan karonkassa :).

5.7. Hallitustodistus
Eli hallitustodistus minkä saa tästä kauniista työstä mitä tehdään. Näyttää aivan
lapselliselta minkä saa tehtyä paintissa 10 minuutissa tai vähemmässä. Pyytäisin
kauniimpaa, ollaan kuitenkin ainejärjestö eikä lastentarhan jääkaappi.
Ensi vuoden hallitukselle pohtimista, vanhoille kelpaa vielä.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Matlusitsit
Todetaan 206,46 € läpivirtaavan rahan kulua (merkkien lasku tuli meille ja Elisa on
laskuttanut ynnää eteenpäin)

6.1.2. Alumnisitsit
Todetaan kuluja 365 € sitsipaketteihin. Lippujen hinnat kattaa maksun.

6.1.3. Syyskokous
Valittiin uusi hallitus. Sauna ja palju olivat lämpimänä. Säätöä yhden humalaisen
jäsenen takia. Tilanne selvitetty asianomaisten kanssa ja nyt kaikki ok.

6.1.4. Hoplop humanistien kanssa
Liput myytiin heti. Suosittu tapahtuma. Otettiin takkiin jv takia. Todetaan jv kuluja
35 €. Stimppa laskuttanut meiltä. Yksi pieni tapaturma, ei yv keissiä. Uusittu
leikkipaikka oli monipuolisempi ja isompi kuin entinen. Paikalle pääsy
haasteellista täysien bussien takia. Alaovi meni lukkoon, jolloin paikalle oli vaikea
saapua aloitusajan jälkeen. Joku joutui koko ajan päivystämään myöhässä
tulevia.

6.1.5.Merkkimarkkinat
Todetaan kuluja 12 € pöytään. Tuli myös viestiä Stimuluksen yrkältä: “Kuten
viimeksikin, niin virallista palautetta ei kerätä, mutta anonyymia palautetta saa
antaa osoitteessa https://www.stimulus.fi/palaute.php. “

6.1.6. Matlu baarikierros
Ei hirveesti kiinnostanu. Matluille oli epäselvää ettei virallista jatkopaikkaa ole.
Huonosti suunniteltu, kun Ynnän koordinaattori ei päässyt kokoukseen ja jutut jäi
kysymysmerkeiksi. Seuraavaksi tarkempi suunnittelu. Vastaisuudessa ois myös
kiva että edes rastinpitäjät pidettäisiin ajan tasalla.

6.1.7. Pikkujoulut
Fuksiaisten ja fuksipassin palkinto jaettu. Niilot palkittu. Palju oli pettymys kun ei
pysynyt kunnolla lämpimänä ja sinne lensi tuulen mukana lehtiä. Kukaan ei
oksentanut, vaikka kaikki kilju meni! :) Fukseille ei ollut tarpeeksi hyvin painotettu,
että heidän olisi pitänyt jäädä siivoamaan ja lähtivät pois liian aikaisin.
Löytötavaroita tuli suhteellisen paljon, voi tiedustella kopilta. Todetaan kuluja
30,88 € palkinnoista.

6.1.8.Tuplis
Tuli ja meni.

6.1.9.Joulurisse

https://www.stimulus.fi/palaute.php
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Bussi vei ja bussi toi.
6.1.10.Karonkka 7.12.

Ruoat kartoitettiin ja tilattiin, Elisa maksoi Radin kortilla paikan päällä. Todetaan
kuluja 204,70 €.

6.2. Tulevat
6.2.1.Vuoden vika Revo 12.12.

Ei suunniteltu ihmeellisempää, kulkee vain nimellä
6.2.2. Ensi vuoden alkuun

Budjetoidaan Opinkivi 140 € kinkkusaunaan 17.1. Pitää varata ennen opintojen
alkua. Tapsat varaa.

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Budjetoidaan Ruiskuun 200 €. Osa ainakin katetaan mainoksilla, mutta ei tietoa
kattaako mainokset kaikki kulut. Muuten saatiin juuri ja juuri valmiiksi risselle ja ihan
hyvää palautetta tähän mennessä tullut.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Biologisen kemian kurssi
Kurssista on tullut valitusta, varsinkin tentistä. Moodletentissä ei päässyt
takaisinpäin kysymyksissä eikä oltu spesifioitu että käytetäänkö pilkkua vai
pistettä laskuissa. Ei ole myöskään välttämättä järkevä aminohappotentin
pakollisuus tenttiin pääsyssä kun siitä ei ollut mitään sitten tentissä. Työn alla
tällä hetkellä, mutta mielummin valmistuisin. EVHV valmistelee Tanja Lahtiselle
kyselyä, PJ vie eteenpäin.

8.2. Foorumit
8.2.1. Kopofoorumi

Tiedekuntarajoja ylittävä koulutus! Hieno aihe, paljon asiaa. Opiskelut ja
ohjauksen tasapaino, pyritään kertomaan opiskelijalle asioita mitä ne ei löydä
helposti internetistä. Pohdintaa kuinka monta tuntia käytettäisiin silloin pelkästään
ohjaukseen. Ei ole tarkoituksena rikkoa onko joku kurssi lähi/etä/muuta, mutta
“kalvosulkeiset” halutaan säilyttää. Tehdään isoa linjaa ja monipuolista valintaa,
halutaan nimen mukaisesti vetää rikki rajat tiedekuntien väliltä. Monimuotoisuus
tärkeänä. Syynä tähän Sisun pakottava rajaus etä- tai lähiopetukseen, ei voi olla
vaikka 3 luentoa etänä ja loput läsnä. Halutaan että tehdään tämä varsinkin
maisterivaiheeseen. Tekoälystä enemmän ideana tukiäly, käytettäisiin siis tukena
oppimiseen ja tästä ilmestyy kurssi opettamaan aihetta. Opetetaan käyttämään
opetuksenkin tueksi.

Alumniopinnot puhuttavat vieläkin, yliopisto vähän epäselvä onko hyvä vai ei.
OPS-työskentely muuttuu nyt dynaamisempaan muotoon 4v väleistä, tehdään
valmiiksi kursseja idealla “Ajankohtaiset tekniikat” tms, johon kurssin sisältöä
saisi muokattua ilman että mentäisiin OPS työn kautta. Tällä tuodaan
joustavuutta. Metodiopinnot, eli nollatasolta lähtö jotta tulee tutkimuksen
perusteet ja siitä sitten rakennetaan ylöspäin. Pohja tulisi kaikille ja olisi
monipuolisempi. Tulisi sisältämään jotain tiedonhakuakin, miten saataisiin kandi
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jo 2v menoksi sekä miten gradu liitettäisiin samaan aiheeseen. Pyritään
kiinnittämään opiskelijaa fyysisesti ja sosiaalisesti yliopistoon. Tuodaan taas esiin
yliopiston yksinäisyysepidemia. Alkuvaiheen opinnot kiinnittävät enemmän
yhteen, haetaan kursseja jotka opiskelijat oikeasti tarvitsee. Johto vihdoin kuullut
xyhm001, pyritään tämän kurssin toistamista missään muodossa välttää.
Projektitekemistä enemmän “service learning”, eli enemmän ryhmätöitä tulossa.
Maistereille tutkintoon enemmän vaikutusta ja näkyvyyttä uusille opiskelijoille
sisällyttämällä vanhempia opiskelijoita alkuvaiheen kursseihin.

Mitä mieltä ideasta lukujärjestys+? Tarkoittaisi siis että olisi valmis pohja missä
rakenteita valmiiksi, luennot, ryhmien työskentelylle tilaa ja muuta (jos muistaa,
vertailkaa ensimmäisenä vuonna jaettu “lukukalenteri” missä oli kemian luennot
ja yleiset muut sivuaineet, mutta koko ekalle vuodelle). Yliopiston johto pakoittaisi
tämän toimimaan, eli ei olisi enää bilsa/kemia/fysiikka päällekkäisyyksiä (esim
bilsan laitos vittuilee nyt lol). Ideana olla ainakin ensimmäinen vuosi,
mahdollisesti toinenkin. Pyrkii olemaan tukena, ei kontrolloivana.
Mahdollisuuksien mukaan Sisusta samankaltainen ajankäyttöön missä näkisi
mitä on milloinkin jotta suunnittelu helpompaa. Opiskelijoille tulossa paremmat
mahdollisuukset käyttää tiloja, edistymässä hyvin. Ehkä saadaan jo jäädä
yliopistolle niin kauan kun tahtoo. Tukisi perioittain (periodi) tai viikoittain
opiskeluja, mutta ei mitään konkretiaa ilmaantunut että miten tämä tapahtuu.
Tarkoittaa “allokoituja työaikoja” kalenteriin, auttaa ryhmätyön suunnittelussa.
Tämä idea olisi myös että tehdään yliopistolle ryhmätyöaikoja jotka menevät läpi
tiedekuntien, mutta jos ei saada toimimaan niin vähintään sopivat ryhmätyöajat
tiedekuntien sisällä. JOS on ideoita niin peppi.taalas@jyu.fi spostia. (Joku movin
päällikkö)

8.2.2. Kv-foorumi
Vuoden viimeinen, käytiin palautetta ja kehitysideoita foorumista. Heitetty ideaa
yhteisestä kv-materiaalipankista jota JYY pitäisi yllä. Kevät- ja syyslukukauden
ensimmäisille kv-foorumeille mahdollisesti tulossa koulutusta.
Huomiona nousi että kursseja ei saisi pitää muulla kielellä kuin mitä esitteessä on
mainostettu (vissiin opettajat ei aina ihan noudata). Kannustettiin yhteistoimintaan
ESN ja IDESCOn kanssa, usein vieraskielisille helpommin lähestyttäviä.

oo

9. Palauteboksin läpikäynti
“Voitteko päivitellä radikaalin tapahtumakalenteria? Siellä oli väärä aika syyskokouksen
alkamiselle ja on edelleen hoplopille baarikierrokselle ja pikkujouluille.”
Web-vastaavalla ja tapsoilla ollut vaikeuksia päästä muokkaamaan kalenteria. Pahoittelut siitä.

Sairaalakemistiesittely -> “Näitä päiviä lisää niin, että kaikki halukkaat pääsisi.”
Ollaan yhteyksissä sairaalan kanssa, toivottavasti sopii yhteistyökumppanille.

10. Muita esille tulevia asioita
-Jawad soitti digipalveluille ja kysyi uutta konetta kopille. Asiallinen ja toimiva kone kuulema
tulossa.
-Siru selvittää missä vaiheessa merch toimitus on ja ehtiikö perille ennen joulua.
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11. Budjetoinnit
● 30,88 € pikkujoulujen palkinnot
● 35 € Jv Hoplopiin
● 206,46 € Matlusitsien merkit
● 365 € alumnisitisien tiolavuokra
● 12 € merkkimarkkinoiden pöytä
● 204,70 € karonkan ruuat
● 140 € kinkkusaunan varaaminen
● 200 € Ruisku

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 12/23
Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja 12/23

13. Seuraava kokous
Tämä oli vuoden viimeinen. Uusi vuosi, uusi hallitus hoitaa.

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:32.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2024 Essi Lampinen, varapuheenjohtaja 2024


